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Kraj celý vzrušeně vánoce chystá
v jesličkách zrozena láska je čistá.
Leží v nich Děťátko, očka má jasná
přišla v něm na svět ta oběť spásná.
Děťátko nese nám pravdy jen Boží
matička objímá vzácné to zboží.
Za lásku Ježíšku co dáme tobě?
My si tě přivinem úžeji k sobě.
Lásku svou přelej v ta srdce naše
budem žít radostně a šťastně zase.
F.Š

Ze zastupitelstva
Obecní zastupitelstvo na svém jednání 30. 7., 10. 9., 22. 10. a 19.
11. mj.:

- Info starostky o provedeném odbahnění potoka ve 2
úsecích

- Info místostarosty o jednání s M.Š. ve věci zlepšení
rozhledových poměrů na „Lehkově kopci“

- Info p.Vencla o časovém harmonogramu a způsobu
provedení stavby kanalizace v Lukavici

- Prezentaci zástupců JZD Letohrad a.s.
- Prezentaci f.Alerion
- Výroční zprávu Základní školy za šk. rok 2012/2013

- Smlouvu s Pard. krajem o dotace z POVve výši 100 tis.
Kčna výměnu oken na budověObÚ

- Rozpočtové změny č. 3 – 6
- Pořízení 3 ks nových vrat do hasičské zbrojnice
- Poskytnutí finančního daru 3 nově narozeným dětem v

souladu se schválenými pravidly
- Smlouvu s Pard. krajem o poskytnutí neinvest. dotace

ve výši 132 tis. Kč na výdaje JSDHO
- Prodej starých garážových vrat za nejméně 2,5 tis. Kč

(ještě jedny jsou)
- Kupní smlouvu se Sdružením obcí Orlicko o koupi

p.p.č. 1875/8 (pozemek pod rozhlednu) za 52.100 Kč.
- Zprávu kontrolního výboru o činnosti
- Návrh rozpočtu na rok 2014
- Výši poplatku za odpady v r. 2014
- Plán inventur

Neschválilo:
- Žádosti o příspěvek Domovu důchodců Ústí n. Orlicí,

Orlickoústecké nemocnici a.s., Gymnáziu Žamberk.

Vzalo na vědomí:

Schválilo:

I. Severová, starostka

Od 1.1.2014 povinné podávání
daňového přiznání k DPH a jiných podání

elektronické

Od 1. 1. 2014 v souvislosti se zákonem č. 502/2012 Sb.,
kterým se mění zákon č. 235/2004 Sb., o dani z přidané
hodnoty, ve znění pozdějších předpisů, a další související
zákony (dále jen zákon o DPH),

Předmětnou povinnost upravuje nový § 101a zákona o DPH,
ve kterém jsou také uvedeny podmínky, při jejichž splnění
fyzické osobě nevzniká povinnost podávat podání
elektronickou formou.

Povinnost elektronického podávání platná bez rozdílu pro
všechny plátce pokud jde o podání výpisu z evidence pro
daňové účely u režimu přenesení daňového povinnosti
zůstává nadále zachována (§ 92a odst. 5 zákona o DPH ve
znění účinném od 1.1.2014).

Elektronicky se Finanční správě ČR podání podávají
prostřednictvím aplikace „Elektronická podání pro daňovou
správu“ umístěné na adrese .
Související informace lze nalézt na internetových stránkách

.

vzniká plátcům daně z
přidané hodnoty povinnost podat elektronicky daňové
přiznání, dodatečné daňové přiznání a hlášení, a to včetně
příloh.
Pouze elektronicky může být od 1.1.2014 podána rovněž
přihláška k registraci za plátce a oznámení o změně
registračních údajůu plátce DPH.

Plátci DPH právnické osoby - všechny,
Plátci DPH fyzické osoby - při splnění zákonem
stanovených podmínek resp. s výjimkami
uvedenými v zákoně.

Tuto povinnost elektronické formy podání budou mít
·
·

www.daneelektronicky.cz

www.financnisprava.cz

Nebudeme zdražovat. Tuto větu v poslední době není slyšet
moc často, tak Vám snad udělá radost. V příštím roce
zůstanou poplatky stejné – /os. mobilní svozy,

/os. popelnice 39 svozů a /os. popelnice 52 svozů.
Poplatek je možno platit hotově v kanceláři obecního úřadu
nebo na účet u KB č. 4122-611/0100 variab. symbol = číslo
popisné, zpráva pro příjemce = jméno.

. Z popelnice odstraňte staré samolepky, tak aby na
nich byla vždy pouze jednaaktuální.
Rozpis termínů svozu odpadu, popelnic a biopopelnic
najdete v příloze tohoto občasníku nebo na webových
stránkách obce.

380 Kč 470
Kč 550 Kč

Popelnice se starou samolepkou budou vyváženy do konce
března

Poplatek za odpady v r. 2014



SPOLEČENSKÁ KRONIKA

Říjen

Listopad

Prosinec

Leden 2014

Stáří? K topení je nejlepší staré dřevo, k pití staré
víno, k důvěrným sdělením staří přátelé a ke čtení
staří autoři…
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Božena Procházková 93 let
Marie Houšťavová 70 let
Jaroslava Zářecká 60 let
Marie Barnetová 70 let
Josef Krejsa 80 let

František Šebrle 60 let
Libuše Holznerová 84 let
František Kolomý 93 let
Marie Dostálová 50 let
Václav Martinek 75 let
Jan Zuska 70 let
Milena Svoreňová 60 let
Marie Hauptová 50 let

Marie Šafářová 85 let
Marie Šafářová 83 let
Marie Vychytilová 81 let
Antonín Dostál 70 let
Blanka Goňová 50 let
Marie Králová 88 let
Leopold Paďour 86 let
Růžena Mikysková 50 let

Anna Bednářová 80 let
Anna Kosová 80 let
Josef Motyčka 60 let
Ludmila Krejsová 50 let
Jiří Sršeň 60 let
Eva Kaplanová 60 let
Ladislav Hubálek 80 let
Robert Ptáček 50 let

Vítáme nové občánky
Srpen

Září

Ve svých dětech žijeme dál - Euripides

·

·

Anděla Čepelková

Nela Vítková

Vzpomínáme
Září

Říjen

„Smrt je jen začátek, ale až té druhé kapitoly.“ -
W.Shakespeare

·

·

Marie Najmanová 79 let

Josef Gregárek 88 let

93. narozeniny oslavila letos p. Božena Procházková. I my
přejeme další roky prožité ve zdraví a v kruhu svých
blízkých.

V prvních lednových dnech proběhne v našich
obcích a městech tradiční Tříkrálová sbírka. Už
počtrnácté navštíví naše domácnosti tři králové
s přáním štěstí, zdraví a pokoje. Všem občanům
dají také možnost prostřednictvím organizací
Charit přispět potřebným.

Tříkrálová sbírka, kterou Oblastní charita Ústí nad Orlicí
organizuje v orlickoústeckém regionu patří k největším v celé
královéhradecké diecézi. To je možné jen díky stovkám obětavých
dobrovolníků, kteří se sbírkou pomáhají v místě svého bydliště.
Sbírka si získala důvěru lidí a díky ní se Oblastní charitě daří
podporovat některé služby.

vybralo v našem regionu 458 skupinek
celkem 1.943.681,- Kč. 65 % z výtěžku zůstává Oblastní charitě a
tato částka byla použita v souladu se záměry, např.na zajištění
činnosti služby „Šance pro rodinu“ – sociálně aktivizační služby pro
rodiny s dětmi, na zajištění domácí hospicové péče nebo stavební
úpravy Centra pod střechou v Letohradě.

jsou tyto:
- Občanská poradna - rozšíření služby (provozní doby)
- Sociální rehabilitace Lanškroun
- Nízkoprahové zařízení pro lidi bez domova Lanškroun –

zajištění služby
- Centrum pod střechou Letohrad – technické úpravy
- „Šance pro rodinu“ – zajištění služby
- Charitní ošetřovatelská služba, domácí hospicová péče –

úprava suterénních prostor (zázemí)
- Rodinné centrum Kopretina Sloupnice – zajištění služby
- Fond na rozvoj stávajících projektů
- Přímá pomoc
- Pomoc do Indie (domky pro chudé)

Každá skupinka koledníků Tříkrálové sbírky má u sebe zapečetěnou
pokladničku se znakem Charity ČR, průkaz vedoucího skupinky, na
kterém je číslo shodné s číslem pokladničky, a občanský průkaz,
kterým se v případě potřeby prokazuje.

VE SBÍRCE ZA ROK 2013

ZÁMĚRY POUŽITÍ TS 2014

Tříkrálová sbírka 2014

Téměř rok uběhl od posledního vítání občánků. Poprvé jsme
museli přistoupit k náhradnímu řešení a místo kolébky
„nabídnout“ houpacího koně. Do řad lukaváků jsme 22. září
přivítali Marii Frydrychovou, Daniela Kašku, Jana Tomka,
Natálii Jindrovou, Michala Sladkého a Ellen Habrmanovou.

Blahopřejeme jubilantům



Začalo se blýskat na lepší časy a ve škole byla znovu díky podpoře obecního úřadu a zvýšenému počtu žáků otevřena pátá
třída. Celkový počet školáků je 62. V září jsme přivítali 14 prvňáčků. Všichni si po prázdninách znovu zvykli na školní povinnosti. Do
kolektivu pedagogických pracovníků přibyla nová paní učitelka Lenka Náglová. Díky fondu „EU-peníze do škol“ se zlepšilo zázemí
pro výuku, byly instalovány dvě další interaktivní tabule, tím se jejich celkový počet zvýšil na 5. Dětem zpříjemňují vzdělávání také
nové výukové materiály – nástěnné mapy k probíranému učivu, PC programy, atd.

Děti se již mohly radovat z několika exkurzí – na Suchý vrch a Tvrz Orlice, kde objevovaly kouzlo přírodních krás. Všichni
jsme byli nadšeni z prohlídky pekárny v Nekoři, která proběhla v rámci školního projektu s názvem Rohlíková pohádka. V tradičním
výrobním procesu jsme si vyzkoušely uplést vánočku a udělat rohlík či housku. Vlastnoručně upečené pekárenské výrobky dětem
náramně chutnaly. Pečivo, které žáci dostávají v rámci školních svačin, však takové úspěchy neslaví. Přestože jejich rozmanitost se
zlepšila– častěji dostávají ovoce a zeleninu, dokonce se usmažily i palačinky – nelze se trefit do chuti všem.

Pokračuje i práce osmi zájmových kroužků, které nás dobře reprezentují. Úspěchy slaví zejména mažoretky. V září se
účastnily celostátní přehlídky ve Frenštátěpod Radhoštěm a národní přehlídky v Hradci Králové.

A jak se nám líbí ve družině? Také v tomto školním roce je maximálně naplněna a tvoří přátelský kolektiv. Již v září jsme,
jako vždy, vyhlásili celoroční hru s názvem „Cestování se stonožkou“. Letos je zaměřena na přátelské vztahy a rozvoj
charakterových vlastností. Za splněné úkoly získáváme razítka, díky nimž budeme v červnu odměněni. Podzim je naplněn hrátkami
s přírodninami a sportovními hrami v tělocvičně i venku. V září jsme se starali o želvičky, umístěné v EVVO koutku a nosili jim různé
pochutiny. S nadšením jsme je pozorovali při jejich svačinkách. Krásného babího léta jsme si užili na školní zahradě vybavené
úžasnými prolézačkami, pergolou a pískovištěm, kde se děti vydováděly a posílily sportovního ducha honičkami a kolektivními
hrami, nebo vytvářely kreativní stavby z písku. Aby okolí školy zůstalo krásné a čisté, přispěly jsme i my, děti ze družiny, a pustily se
do hrabání listí a sbírání popadaných jablíček. Těšili jsme se na chutný mošt a jablkové pyré. Vytvářeli jsme zvířátka z listí, hlemýždě
z kaštanů a bramborové panáčky. Nezapomínáme ani na sportovní aktivity, kreativní tvoření a také vzdělávání u výukových
programů.
Všichni chodí do družinyrádi, těší se na svoje kamarády,
a o tom je i našedružinovábásnička:

Do školky přišlo 17 nových dětí, tudíž jich máme ve dvou třídách celkem 47. Chceme znovu poděkovat paní učitelce Evě
Kaplanové za mnohaletou obětavou práci s dětmi v naší mateřské škole i v Lukaváčku. Do kolektivu jsme přivítali novou paní
učitelku Barboru Bárnetovou.

Podzimního času jsme využili k nejrůznějším tvořivým a prožitkovým projektům. Na některých se podíleli i rodiče. Zapojili
jsme se do výtvarné soutěže pořádané Pardubickým krajem. Již tradičně nás nejstarší děti, společně se ZŠ, budou reprezentovat v
recitační soutěži „Nebojte se klasiků“. V nejbližší době nás čekají akce jako „Čertovský rej“, „Předvánoční těšení s rodiči“ a výlet na
Betlémskýpříběh v Potštejně.

Ve školní jídelně vaříme jídlo pro 109 malých jedlíků i naše zaměstnance. V nabídce jsou ranní přesnídávky, obědy a
odpolední svačinky. S kuchařkami se snažíme o to, aby se ve stravě objevovala hlavně zdravá a chutná jídla, která by nepřispívala k
obezitě. Jídelníčky jsou sestavovány podle normativůa doporučené pestrosti stravy, která příznivěovlivňuje dětský růst. K hlavním
jídlům co nejčastěji přidáváme ovocné a zeleninové saláty. Kulinářské dovednosti a zásady zdravého stravování některým žákům s
radostí předává vedoucí kroužku vaření, paní Bednářová.

Všechny uvedené součásti – základní a mateřská škola, družina, jídelna – tvoří dohromady fungující celek. Všichni její
zaměstnanci Vám tímto přejí příjemné naladění do adventního času.

Zveme veřejnost k návštěvě a k účasti na různých aktivitách, o kterých budeme informovat na webových stránkách a na
vývěskách. Zároveňděkujemeza veškerou podporu.

Kolektiv zaměstnanců

Milá p. Kaplanová, při
příležitosti Vašeho
odchodu do důchodu
Vám i touto cestou
děkuji za mnohaletou
práci ve školce v
Lukavici, kterou jste
vždy vykonávala s
příkladnou obětavostí a
velkou láskou k dětem.
Děkuji Vám za ně, za
obec i jménem svým.

Ilona Severová,
starostka

Do školních lavic v naší škole usedlo letos v září 14 prvňáčků.

Ať je léto nebo zima,
v družině je vždycky prima.
Po škole sem zajdem rádi,

máme tady kamarády.
Zahoď nudu za hlavu,
pojď si spravit náladu,

relaxovat, pracovat, lenošit i hrát,
buď také náš kamarád.



Obec Lukavice zve všechny seniory na tradiční , které se
uskuteční 2013 od 14,00 hod. v sokolovně. V programu vystoupí děti z
místní ZŠ a mažoretky, v hlavním programu zavzpomínáme na Milana Chladila v pořadu „Za rok
se vrátím“. K tanci a poslechu následně zahrají Free's. Zajištěno je občerstvení i doprava
autobusem s odjezdem ve 13,30 hod. z horního a ve 13,40 hod. z dolního konce. Lukavští důchodci
mají vstup zdarma, ostatní za 30 Kč.

Předvánoční setkání seniorů
v sobotu 30. listopadu

Obec Lukavice, T. J. Sokol a SDH Lukavice společně pořádají a
možná i
Letos proběhne Mikulášská nadílka trochu jinak, než bylo dosud zvykem. Mikulášská družina projede obcí a
zastaví na 5ti stanovištích, kde proběhne čertovské zúčtování a Mikulášská nadílka.

1. 16,00 – 16,20 hod. – autobusová zastávka Horní
2. 16,30 – 16,50 hod. – U Beranů
3. 17,00 – 17,30 hod. – před obecním úřadem
4. 17,40 – 18,00 hod. – autobusová zastávka U váhy
5. 18,10 – 18,40 hod. – u kostela

ve čtvrtek 5. 12. 2013 Čertovskou melu
Mikulášskou nadílku.

Pokud chcete prostřednictvím Mikuláše dát dětem nadílku, doneste ji do 4. 12. na obecní úřad a označte ji
jménem a číslem stanoviště kam přijdete.
Mikulášský jízdnířád

Sbor dobrovolných hasičů Lukavice zve všechny své členy a příznivce na , která se koná v
19,00 hod. v zasedací síni obecního úřadu.

Valnou hromadu v sobotu 7. 12. 2013

Obec Lukavice Vás zve na , aneb přineste si zvoneček,
rozsvítíme stromeček.Akce se koná ve středu 11. Prosince 2013 od 17,00 hod. na návsi.
V programu si poslechneme vánoční písně v podání hudební skupinyAmosovy Děti, společně zazvoníme
na donesené zvonečky a rozsvítíme vánoční strom, vystoupí Lukaváček, společně si také zazpíváme
koledy v rámci akce ČESKO ZPÍVÁ KOLEDY, uvidíte jedno překvapení, zkrátka vytvoříme si pěknou
předvánoční atmosféru. Opět se můžete těšit na tradiční občerstvení v podobě vánočního punče, langošů
a Lídiných věnečků.

Souběžně s výše uvedenou akcí probíhá tradičně i vánoční výstava. Stejně tak tomu bude i letos.
Výstava bude opět prodejní a bude otevřena v zasedací síni obecního úřadu od 8,00 do 19,00 hod. Těšit se
můžete na vánoční vazby a dekorace Svatavy Mikyskové a vánoční ozdoby z dílny Zdeňky Šafránkové,
která zároveň bude v odpoledních hodinách předvádět malování vánočních ozdob. To si také budete moci
vyzkoušet, nebo si nechat namalovat ozdobu dle vašeho přání, např. se jménem apod.

slavnostní Rozsvícení vánočního stromu

T. J. Sokol Lukavice, oddíl stolního tenisu pořádá v sokolovně pro
neregistrované hráče v kategoriích děti a dospělí. Registrovat se můžete od 8,30 do 9,00 hod. Startovnéčiní 50 Kč.

V sokolovně od října probíhají . Kdo by měl zájem se přijít podívat třeba jen na jednu lekci, může přijít 27.11.,
2.1., 29.1., a 26.2. od 18 hodin.

v sobotu 28. prosince 2013 Vánoční turnaj ve stolním tenise

kurzy patchworku

V pátek 27. září
vyrazil plně
naložený autobus
do Prahy. Cílem
zájezdu
pořádaného obcí
byla Poslanecká
sněmovny
Parlamentu ČR,
procházka Prahou
a návštěva
divadelního

představení „Vyhazovači“ v Divadle R. Brzobohatého
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Cimbálovka J. Dostála už neodmyslitelně patří k lukavskému
Vinobraní. Pamětníci vzpomínají na zlaté časy, kdy počet
návštěvníků Vinobraní údajně přesahoval počet 600 osob. Dnes se
mluví o štěstí když je to polovina. A to štěstí letos pořadatelé opět
měli.



Renovace tonerů – co uděláte s prázdným tonerem vy?
Pardubice, 20. 10. 2013 - V dnešní doběmá skoro každá domácnost nejen počítač, ale také tiskárnu. Málokdo si ovšem uvědomí, že na skládkách
komunálních odpadů každoročně, bez možnosti další recyklace, skončí na celém světě cca 500 milionů tonerů a inkoustových kazet. Podle
zákona o odpadech (č. 185/2001 Sb.) se nejedná o nebezpečný odpad a likvidaci je tak možné provádět běžným způsobem, například spálením
vespalovněči uložením na skládku. Plasty, ze kterých jsoutyto kazety vyrobeny, se rozkládají až 1 000 let.
Tiskové kazety se dle náplně dělí jednak na tzv. tonerové (0,5 kg), zde se jako barvonosného barviva používá tonerového prášku, který je v
tiskárně za pomoci elektrického pole a laserového paprsku přesně nanášen na fotocitlivý válec a z něj na papír. U barevných tiskáren se kromě
černého toneru používá toner žlutý, purpurový a azurový, jejichž pomocí se skládají další barvy. Druhou tiskovou kazetou je tzv. inkoustová
kazeta (30– 55g), zde jsou použity pigmentové inkousty.
Když tiskárna hlásí, že dochází barva, máme dvě možnosti. Zakoupit kazetu novou, nebo tu původní nechat renovovat, tedy znovu ji naplnit. V
případě renovace inkoustové nebo tonerové kazety je hlavním cílem znovupoužití kazety tak, aby se stala rovnocennou náhradou originálu.
Mezi výhody patří ekologické hledisko, neboť při využívání opakovaného plnění je přispíváno k omezování tvorby dalších zbytečných odpadů a
finanční úspory (30 – 70% ceny).
Při renovaci je kazeta rozložena na jednotlivé díly a veškerý materiál je podrobován pečlivým testům a to nejen chemickým, ale i mechanickým a
mikroskopickým. V případě, že některý z dílů je nefunkční nebo poškozen, je nahrazen jinou součástkou. Tyto zásoby náhradních dílů si
společnosti opatřují vykupováním prázdných, ještě nerenovovaných kazet. Každá součástka je vyčištěna ultrazvukem, mechanicky, v případě
potřeby i chemicky. Do vyčištěné tonerové kazety se poté nasype příslušný toner (pro každý typ kazety se používá specifický typ). Po naplnění se
kazeta opětovně sestaví. Poté nastává procestestování renovované kazety spojený stestováním kvality tisku. Naproti tomu u inkoustových kazet
sezjišťuje průchodnost trysek, těsnost konstrukcea funkce vestavěné elektroniky. Poslední operací je zabalenído neprodyšného obalu. Takto lze
kazety renovovat dotédoby, než sevýrazněmechanickypoškodíčásti, které nelze vyměnit.
Recyklace tonerových kazet (či lépe řečeno jejich separace od ostatního odpadu) přitom není z hlediska spotřebitelů nijak náročná. Jednak jde
využívat systému zpětného odběru a prázdnou kazetu při nákupu nové v obchodě vrátit. Druhou možností je zapojení se do ekologicko –
charitativně zaměřeného projektu. Ve všech krajích ČR, Pardubického kraje nevyjímaje, probíhá již několik let projekt SBÍREJ-TONER.CZ. Princip
projektu spočívá v tom, že se firmy a nejrůznější instituce na stránkách mohou kdykoliv zaregistrovat a poté dostanou
zdarma sběrné boxy na vypotřebované tonery. Plné boxy jsou odváženy do vykupujících firem, kde následuje třídění a renovace tonerů. Výtěžek
z renovace je věnován vybraným zařízením pečujícím o mentálně hendikepované osoby. Prázdný toner můžete odevzdat do boxu umístěného a
chodběobecního úřadu.
Nezapomeňte, „REDUCE, REUSE, RECYCLE“není jenom heslo!

www.sbirej-toner.cz

Odběr vody z potoka
Otázka:

Odpověď:

S mým pozemkem hraničí menší říčka, sousedovi navíc protéká zahradou potok, který se do této řeky vlévá. Soused si na potoku
vybudoval zábrany k regulaci výše vody a já pak spolu s ním odebírám odtud pomocí elektrického čerpadla vodu na zalévání. V
letošním suchém létě ale vznikl s dalšími majiteli pozemků u tohoto vodního toku spor, neboť si na úřadě stěžovali, že jim svým
zařízením „bereme vodu“ a oni nemohou zalévat. Podle vyjádření úřadu se odběrem vody dopouštíme přestupku a hrozí nám za
to pokuta. Pro tentokrát jsme vyvázli jenom s upozorněním, ale příští léto se musíme chovat podle zákona. O co se stanovisko
úředníkůopírá?

Vaše jednání narazilo na ustanovení příslušných paragrafů zákona o vodách č.254/2001 Sb. Podle něho si totiž každý sice může na
vlastní nebezpečí a bez povolení odebírat povrchové vody, ale má to jeden háček. A to ten, že k takovému odběru nesmí použít
zvláštní technické zařízení, což nepochybně použití čerpacího zařízení je. K takovému odběru by pak bylo třeba povolení
vodoprávního úřadu. Bez povolení nebo souhlasu uvedeného orgánu je možné zachycování povrchových vod jednoduchými
zařízeními na pozemcích, ale jedině za účelem ochrany před škodlivými účinky těchto vod (záplavy přilehlýchpozemkůapod.).
Porušení zákonných povinností je přestupkem, který je trestán pokutou ve výši násobku sazby 40 Kč zametr krychlový nedovoleně
odebraných povrchových vod a celkového množství těchto vod. Horní hranice této pokuty je ve výši až 500 000 Kč. Je proto
potřeba s vodoprávním úřadem spolupracovat a vyřešit způsob vašich opatření ve vztahu k užívání povrchových vod způsobem,
který dovoluje zákon. převzato z tisku

Vyhlášení platnosti katastrálního operátu
Katastrální úřad pro Pardubický kraj, Katastrální pracoviště Ústí nad Orlicí oznamuje, že dokončil obnovu katastrálního operátu
novým mapováním v části katastrálního území Lukavice v Čechách.
V souladu s ustanovením § 17 odst. 1 zákona č.344/1992 Sb., o katastru nemovitostí České republiky, ve znění pozdějších
předpisů, katastrální úřad

Platnost katastrálního operátu v části katastrálního území Lukavice vČecháchobce Lukavice

S výsledkem obnovy operátu se můžete seznámit ve webové aplikaci Nahlížení do katastru nemovitostí
( ), nebo si můžete pořídit výpis z katastru nemovitostí na kterémkoliv katastrálním pracovišti nebo
prostřednictvím kontaktního místaCzech POINT, které je i na našem úřadě.
Změna výměry parcely i změna poplatníka daně z nemovitostí jsou okolnostmi rozhodnými pro vyměření daně z nemovitostí.
Vlastník nemovitosti je tedy povinen zanemovitosti dotčené provedenou obnovou katastrálního operátu, při které u nich došlo ke
změnám těchto rozhodných okolností, podat úplné nebo dílčí daňové přiznání na rok následující po roce, v němž tyto změny
nastaly. Podle ustanovení § 13a odst. 1zákona o dani z nemovitostí je povinen tak učinit do 31. ledna příslušného roku.

v y h l a š u j e
dnem 27. 9. 2013.

http://nahlizenidokn.cuzk.cz/



Volby do Poslanecké sněmovny Parlamentu České republiky konané ve dnech 25.10. – 26.10.2013
Výsledky hlasování za volební okrsek Lukavice

Výsledky ankety MAS
Orlicko za naší obec, ve které
jste se mohli v rámci přípravy
strategie vyjádřit k tomu, co v
obci potřebujete a preferujete.
Učinilo tak 22 občanů.
Výsledky statních obcí najdete
na www.mas.orlicko.cz

Platné hlasyKonečné
pořadí Strana celkem v %

1 TOP 09 98 17,43
2 ANO 2011 97 17,25
3 Česká strana sociálně demokrat. 86 15,30
4 KD U-ČSL 63 11,20
5 KSČM 50 8,89
6 Úsvit přímé dem okr.Tomia Okamury 49 8,71
7 Občanská dem okratická strana 31 5,51
8 Česká pirátská strana 22 3,91
9 Strana svobodných občanů 14 2,49

10 Strana zelených 14 2,49
11 Strana soukromníků ČR 13 2,31
12 Strana Práv O bčanů ZEM A N O V CI 10 1,77
13 politické hnutí Změna 8 1,42
14 Dělnic.strana sociální spravedl. 3 0,53
15 HLAVU VZHŮRU - volební blok 2 0,35
16 LEV 21-N árodní socialisté 1 0,17
17 Koruna Česká (m onarch.strana) 1 0,17

Oprávněných voličů 871
Volební účast 565 64,87
Počet odevzdaných platných hlasovacích lístků 562 99,47

Aktuální anketní otázka na
webových stránkách obce zní:
„Jak se Vám líbí
videoprezentace naší obce?“

Poděkování
Dovolte mitouto cestou poděkovat,
Vám i Vašim spoluobčanům z
Lukavice za ochotu a porozumění
při uzavírce silnice přes Lukavici dne
21. Září z důvodu konání Mistrovství
republiky v duatlonu. Z naší strany
vše proběhlo bez problémůa věřím,
že Vám to v obci nezpůsobilo větší
problémy.
Zvláštní poděkování prosím
předejte Vašim hasičům, kteří nám
o c h o t ně p o m o h l i h l í d á n í m
křižovatek a výjezdů z cest a výrazně
přispěli ke zvýšení bezpečnosti
závodu.
Ing. Tomáš Strnad



Na soutěž se nehlásím, abych…
ohlas na Den zahrádkářů

Pro uklidnění všech zájemců o účast v příštích kolech soutěže mám dobrou zprávu. Na poslední členské schůzi jsme se
rozhodli od této formy výměny zkušeností upustit. Budeme se těšit na větší počet účastníků už v té příští soutěži? S přáním
kvalitní úrody a radosti z dobré práce na zahradě všem přeje O.Hubálek, jednatel ZO ČZS

Letošní již v pořadí 8. oslava Dne zahrádkářů se poprvé konala jako „mokrá varianta“. Přestože byl stan pro kapelu připravený
venku, veškeré dění proběhlo z důvodu mokrého a chladného počasí ve vytopených prostorách jídelny a dolního výčepu v
sokolovně. Na venku zůstal jen stánek s květinářstvím a prodejna hnojiv, pomůcek a chemie na zahradu. Letohradská kapela,
zajímavé ceny do tomboly, teplá uzenina i tradiční koláče a medovina přispěli k dobré atmosféře. Teprve poslední pětice později
došlých se sháněla po místě k sezení. Tradiční program se podařilo zvládnout i díky aparatuře kapely. Tradiční vyhlašování
kategorií výpěstků bylo poznamenáno ještě nižším počtem přihlášených, než vloni. Do obecní kategorie zkrášlených zákoutí se
přihlásily pouze 2 zájemci! To máme opravdu tak nevzhlednou obec??... Pak jsem se během odpoledne stal svědkem rozhovoru
jedné naší členky s další lukavskou rodačkou a zažil jsem překvapení v tomto tónu: „Na soutěž se nehlásím, abych pak doma
nemusela zahrádkáře!...“

Na vysvětlenou pro méně informované se pokusím vysvětlit něco z historie návštěv vždy jen (té činné) části členů. Původně se
jednalo – a to byl záměr, o krátkou návštěvu, exkurzi pro zájemce, kteří si vyměňovali rady na místě přímo s majitelem vítězné
zahrady. Později pak ze strany majitelů toto bylo doplněno i malým občerstvením, kde jsme si začali připadat jako dlužníci a
přestali jsme i my chodit s prázdnou.

hostit

Část party šikovných pekařek, které letos napekly koláče
na Den zahrádkářů. Opět se po nich jen zaprášilo

1. místo v soutěži Rozkvetlá Lukavice letos získala
se svou zahrádkou p. Lehká.

V Lukavici mají nově svoji družinu
Skauti. Za krátkou dobu svého
působení pro děti připravili už 3 akce.

Nejen hrady se mohou
chlubit svou bílou paní.
Už ji můžete potkat i v
Lukavici. Musíte mít ale
lampión a projít
dobrodružnou trasu při
Noci světlušek, kterou
pořádá SRPŠ. Při té
letošní, která proběhla
24.října, děti například
budily Sněhurku. Nejdříve
chtěly donést budík, ale
nakonec si na osvědčenou
metodu buzení princezen
vzpomněly.

||||||||||||||||||||||||||||||||||||||||||||||||

Po dvaceti letech ukončil
svoji činnost kostelníka p.
Antonín Doleček. Kostel je
největší památkou v naší
obci a ráda bych tímto p.
Dolečkovi poděkovala za
jeho dlouholetou pečlivou
práci a starost o kostel.

I. Severová



VŠEM NAŠIM ČTENÁŘŮM PŘEJEME CO NEJPŘÍJEMNĚJŠÍ PROŽITÍ VÁNOC A ÚSPĚŠNÝ VSTUP DO NOVÉHO ROKU 2014.

V prvních listopadových dnech byla dokončena rekonstrukce chodníku v úseku Kapitola – Janáčková. Původně se mělo jednat
jen o výměnu povrchu. Po jeho odkrytí se ukázalo, že stávající kanalizace je těsně pod povrchem a tak jsme museli přikročit i k
rekonstrukci kanalizace. Souběžně byl také položen nový kabel pro veřejné osvětlení a došlo k výměně jednoho stožáru.
Celková cena akce se tak vyšplhala na 1.850 tis. Kč. Děkujeme občanům za strpení překážek v době stavby.

Děkujeme p. Hotmarovi za pochopení nutnosti
výkopových prací na jeho pozemku, kde je uložen kabel
veřejného osvětlení. Letos nás veřejné osvětlení opravdu
trápí. Zde byl kabel poškozen na dvou místech. Dosud
ještě postupně probíhá revize všech sloupů veřejného
osvětlení, na kterých je taky spousta závad.

Do nového kabátu se oblékla budova obecního úřadu.
Vyměněny byly okna, dveře a nakonec i garážová vrata.
Celá budova je zateplená. Zateplení 1.300 tis. Kč, okna s
dotací 240 tis. Kč, vrata 197 tis. Kč. Způsob provedení
fasády včetně barevného řešení je z dílny arch. Čížka.

V listopadu byla našim hasičům předána do užívání nová
garáž v hodnotě 438 tis. Kč.

12. září ráno shořel na parkovišti u sokolovny osobní
automobil. Na vině byla patrně vadná elektroinstalace.

Pro naši sokolovnu stále . Byt 3+1 k dispozici. Bližší informace na tel.: 606 074 400.hledáme domovníka


